



PROTOKOLL

Protokoll fört vid styrelsemöte med MBF 2023.11.26

Plats: Bridgelokalen, Ångammargatan 6 i Västerås

Tid: 15:30-19.00

Närvarande: Lennart Ekholm

Krister Källén

Ann-Sophie Tersmeden

Per-Åke Jansson

Ulf Sundberg

Björn Avén

Helena Lindholm

Lena Andersson

Elisabeth Stanley

1. Mötets öppnande.

Ordförande Lennart Ekholm öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Föregående mötesprotokoll.

Inledningsvis presenterade den nya styrelsens medlemmar sig för varandra.

Föregående mötesprotokoll gicks sedan igenom och lades därefter till handlingarna.

3. Ekonomi.

- Kassören gjorde en ekonomisk redovisning för läget "just nu" och för kommande utgifter. Inget anmärkningsvärt att signalera.
- Frågan hur sanktionsansökningar ska hanteras diskuterades och vi kom fram till att de ska vara inkomna senast 3 veckor innan tävling. Detta bevakas av Per-Åke och Ulf, som "stöter på" om ansökningar ej inkommit i tid.
 - För Arosserien (hösten -23) inbetalas sanktionsavgifter retroaktivt från september.
- Ersättning för styrelsens personliga utlägg i samband med möten mm ansöks om på särskild blankett. Den finns på hemsidan, under "Distrikt" och det ska skapas en flik "Blanketter" där till att börja med denna blankett ska finnas. Ansökan fylls i och skickas till/lämnas till Ulf. Ordförande påminde om att ersättningarna är 100 kr/möte + reseersättning 25 kr/mil.

4. Tävlingar.

- Tävlingskalendariet för första kvartalet-24 gicks igenom. Inbjudan är redan skickad för vissa tävlingar, ska skickas inom kort för andra.
BESLUT: på såväl inbjudan som på hemsidan ska det framgå att anmälningsavgiften höjs efter ett visst datum.



BESLUT: på hemsidan ska tävlingsdatum och namn på tävlingen kompletteras med kort information om vilken typ av tävling det handlar om.

- Allsvenskans serier 3 och 4 diskuterades. Problematiskt med få anmälda lag i div. 4. Styrelsen förordar 3 speldagar och 20-brickorsmatcher när det gäller Allsvenskan div. 3. Lennart mailar förbundet.
- Tävlingsresultatet på hemsidan är inte uppdaterat sedan 2020.

BESLUT: resultatet ska uppdateras.

5. Utbildningar.

- Svårt att få till utbildning till Tävlingsledare Brons.

BESLUT: Kalla det för "Information om lagar och regler" och genomför kursen under 2 dagar med några veckors mellanrum. Första datum 13/1 i Västerås, om det går att finna kursledare.

- **BESLUT:** genomför en Ruterutbildning (fortsättningskurs) i vår. Datum 17/2 i Eskilstuna.

6. Kommunikation/Information.

- Lennart presenterade dokumentet "Årshjulet" på vilket de aktiviteter som vi känner till under året finns upptagna under respektive månad. Styrelsen uppmanades att komplettera med sådant som eventuellt saknas nu eller framöver. Årshjulet ska läggas under "Styrelse" på vår hemsida.
- Manualen behöver uppdateras. Ulf gör nödvändiga uppdateringar och Per-Åke lägger sedan upp den aktuella versionen på hemsidan.
- Lennart gick igenom och visade distriktets hemsida, främst för dem som är nya i styrelsen. Konstaterades att presentationen av styrelsens medlemmar måste uppdateras.
- Birgitta har bett att få köpa ut den dator som hon använt då hon varit ordförande.

BESLUT: Birgitta erbjuds att få köpa ut dator och skrivare för 1000 kr.

7. Övriga frågor.

- Sammanslagningen av ABB BK och VBS Aros är genomförd. Den nya klubben heter "Västeråsbridgen".
- Torshälla har ingen tävlingsverksamhet (annat än PRO) men kan kvarstå i förbundet och distriktet ändå, då de har tillräckligt många medlemmar.
- Per-Åke och Lennart redogjorde för vad som avhandlats under Riksstämman.
 - Något som framkommit under workshops är att majoriteten av klubbar i landet har problem med rekrytering. Vi rekommenderas att uppmana klubbarna att anordna "kortkurser" – minikurser i bridge (ej att förväxla med Minibridge).
 - Alla klubbars styrelser, och så även vi, uppmanas att beställa "Klubbfunktionärshandboken". Beställ via förbundets hemsida eller



genom att sända ett mail med ditt namn och adress till:

kansliet@svensktbridge.se

så får du boken.

- Ett nytt scoringsystem "Bridgetime" presenterades vid stämman. Det provanvänds för tillfället och ska utvärderas innan det börjar tas i bruk.
- Ett nytt handicapsystem, med högsta hcp 62 börjar gälla den 1/1-24.
- Styrelsen fick i uppgift att tänka igenom vilka ämnen vi ska ta upp och presentera, vid mötet med klubbarna. Detta ska diskuteras vid mötet i januari.
- Den enkät som genomförts avseende svagt intresse för DM-tävlingar gicks igenom och diskuterades. Det är svårt att utläsa några svar på vad det är som gör, att inte fler anmäler sig till DM-tävlingar. Tyvärr fick vi inte någon hjälp av denna enkät.

8. Datum för nästa möte.

Nästa möte blir den 28 januari kl 16.00 i Västerås.

9. Mötets avslutande.

Ordförande tackade för ett bra möte, som därmed avslutades.

Västerås den 28 november 2023

Ann-Sophie Tersmeden
Sekreterare

Lennart Ekholm
Ordförande